
Emne: Reguleringsplan Manger barneskule - 
undervegsmøte innlevering av planforslag. 

Plassering: ME møterom 3 - 2.etg ved teknisk (15) 
 
Start: man. 31.08.2020 10.30 
Slutt: man. 31.08.2020 12.00 
Vis tid som: Foreløpig 
 
Regelmessighet: (ingen) 
 
Møtestatus: Ikke svart ennå 
 
Arrangør: Rolf Martin Raknes 
Obligatoriske deltakere: Kristin Nåmdal; Lennart Falkenberg-Arell; Line 

Merete Valle; Hjelmeland Kjell Ove 
Ressurser: ME møterom 3 - 2.etg ved teknisk (15) 
 
Viser til tidlegare Epost: 
 
REF: 
Grunna ferie hjå oss på Plan og Analyse vart planforslag for Manger Barneskule sendt direkte til 
Planforvaltning (handsaming reguleringsplanar i Alver kommune) 
Vedlagt er utgreiing omkring avvising av innlevert planforslag. 
 
Denne saka starta i Radøy kommune som forslag om reguleringsendring, då utgangspunktet for 
reguleringa var trong for tilbygg/utviding av skulen og noko meir utteareal. 
Undervegs i prosessen såg ein likevel at det ville vera ei føremon å regulera område i heilskap. 
Plangrensa vart sett for å dekkje skulen si trong for utviding og ikkje eit større område.  
Ser no at reguleringa utviklar seg mot å verte plan for eit større område av Manger sentrum, det har 
ikkje vore intensjonen her. Planen er tenkt å leggje til rette for skulen sin «akutte» trong for utviding. 
 
Ser at sakshandsamar på planforvaltning har mange gode innspel i høve planforslaget. Eg foreslår at 
vi på Plan og Analyse, etter sommarferien, inviterer til eit møte med konsulent og evt tiltakshavar for 
å avgjere vidare prosess. Vi må finne ei løysing som gjer at skulen kjem vidare med sitt prosjekt, ikkje 
auke kompleksiteten for reguleringa i sånn grad at prosjektet vert skadelidande. 


